
 
Årets gang i anlægsudvalget. 
  
2017 blev et aktivt år i NRUI´s anlægsudvalg. 
Vi er en lille flok som mødes en gang om måneden, hvor vi får en kop kaffe i 
krocket-huset mens vi snakker om, hvad vi skal lave af opgaver på anlægget. De 
fleste opgaver udspringer af ønsker fra andre medlemmer i foreningen. 
  
Første opgave var at sætte den store sten op ved indkørslen til parkeringspladsen på 
en sokkel af pigsten (Stenen er skænket af Jørgen Bruun). 
Derefter har vi sat fodhegn op omkring hoppepuden, gyngerne og sandkassen. 
  
Vi har skiftet alle plader til bandereklamer på opvisningsbanen og opsat en låge ved 
parkeringspladsen til Hovedgaden. På tribunen har vi lavet et lille butiksareal. 
  
Sammen med spejderne har vi fældet de store fyrretræer ved parkeringspladsen 
samtidig med at vi har tyndet ud i de resterende træer og buske, alt for at give en 
pænere oversigt over stadion fra vejen. 
  
Vi har også rejst en lysmast mellem skolen og træningsbanen og vi har skiftet taget på 
petanque huset. 
  
Vi har sat film på vinduerne i det gamle billethus. Repareret og malet de gamle borde 
bænkesæt, lavet udluftning i en af containeren ved skolen pga. kondens og repareret 
udskiftningsbokse. 
  
Skolen har dekoreret nogle plader, som vi har sat op på containerne, og vi har sat 
trådhegn op i samarbejde med skolen ved P. pladsen ved Troesmosevej. 
  
Til sidst vil jeg også nævne de faste rutiner med fodboldnet, slåning af græs under 
alle rækværk, fejning af fliser og tribune og beskæring af træer og buske. 
  
Vi har også opgaver i 2018, men er der nogen, som har gode ideer til forbedringer 
vil vi meget gerne høre fra dem. 
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